

REFERAT

Hovedstyremøte nr.9 Arbeidsperioden 2022-2024

Dato: 20.mars 2023

Tid: kl.19.30 – 22.00

Sted: Digitalt møte via Teams

Tilstede: Trine Dehli Cleve, Even Gulli, Anne Ragnhild Olstad, Sissel Myhren, Andrea Løvlien Solbjør, Morten Kynell, Hilde Kristiansen, Bettina Wichmann, Trine Bekken, Linda Kynell, Heidi Jappee (kom inn i møtet), Tonje Røiland (GS) og Halvor Owren (Adm).

Ikke tilstede: Arve Tønning, Danyil Rybalko og Kristina N Haugsbø

| Saks nr. / år | Hva saken gjelder / vedtak | Ansvar: |
|---------------|---|---------------|
| 53/ 22-24 | <ul style="list-style-type: none">• Godkjenning av innkalling og referat, samt saker til eventuelt Godkjent• Inhabetet i forhold til saker på sakslisten Ingen | Trine |
| 54/ 22-24 | Idrettsregistreringen Orienteringssak I forbindelse med idrettsregistreringen, har administrasjonen tett dialog mot klubbene for å få dem til å forstå behovet for å registrere alle medlemmer på riktig måte, slik at ND sitt grunnlag for medlemstilskudd blir høyest mulig. Det er også viktig den jobben seksjonene gjør med oppfølging av medlemsregistreringen i klubbene. Viktig å synliggjøre/poengtere at klubbene får mer igjen samlet enn de betaler i Forbundscontigent ved å registrere alle medlemmene. | Tonje/ Halvor |
| 55/ 22-24 | Økonomi Orienteringssak <ul style="list-style-type: none">• Status økonomi 2022 Foreløpig anslag er et resultat på ca 600.000 kr• Status økonomi 2023 Tildelingen av Rammetilskudd, Post 2-midler, fra NIF er 800.000 kr høyere enn budsjettet. Prosjektet «Alle med» har nå midt i mars allerede mottatt søknader for mer enn 140.000 kr, og opprinnelig avsatt til dette prosjektet er 50.000 kr. Tidligere år har man i tillegg klart å skaffe offentlig | Tonje |

Postadresse: Norges Danseforbund, Postboks 5000, 0840 Oslo

Besøksadresse: Sognsveien 73, 0854 OSLO

Organisasjonsnummer: 971 483 911

Fakturaadresse: 971483911@autoinvoice.no

E-post: dans@danseforbundet.no

Hjemmeside: www.danseforbundet.no

| | | |
|-----------|---|----------------|
| | <p>støtte til «Alle med», men dette er nå ikke mulig med de søkekriterier som nå gjelder. «Alle med» gis en økning på 100.000 kr, da man mener dette tiltaket er viktig for å spre dansegledede til flest mulig.</p> <p>Vedtak: «Alle med» prosjektet tildeles 100.00 kr og 700.000 kr blir tilbakeført til egenkapital om ikke særskilte behov oppstår.</p> | |
| 56/ 22-24 | <p>Informasjon fra seksjoner og regioner</p> <p>Alle seksjoner opplever generelt høy aktivitet både på konkurranser og samlinger.</p> <p>Streetsyles har godt oppmøte på kurs for dommere/trenere/utregnere.</p> <p>Seksjon Freestyle/ IDO opplever rekordstort antall påmeldte til konkurransene pga mange 1.gangs dansere og andre nye medlemmer.</p> <p>Det ble informert om meget god aktivitet for Sportsdrill og det blir spennende å se hvor mye de klarer å vokse i 2023.</p> <p>Sportsdans har fått et PD-par</p> <p>Sportsdans har mottatt oppsigelse av et styremedlem, og pga arbeidsmengden trenger de et i et komplett styre. Ønsker derfor godkjenning av nytt Varamedlem (se under eventuelt)</p> <p>I Region Nord har de fått ny ledelse da lederen har trukket seg fra stillingen</p> | Seksjonsledere |
| 57/ 22-24 | <p>Orientering om tilbakemeldinger fra KU`23-workshop</p> <p>Det ble gitt en generell informasjon om innspillene som kom fra deltagerne på workshopen.</p> <p>Administrasjonen kommer på neste HS-møte med en oppsummering på deltagerne feedback fra workshopene.</p> | Tonje |
| 58/ 22-24 | <p>Oppfølging av Admin/HS workshop i august 2022.</p> <p>Hvordan planlegger/ følger vi opp dette videre?</p> <p>Tema: Strategimål 1: Medlemsvekst</p> <ul style="list-style-type: none">• I dag er det skreddersydde løsninger per seksjon, kan man dra nytte av å utvide samarbeid mellom seksjonene? Seksjonene mener de har fått i gang et godt samarbeid på tvers av grenene og drar nytte av hverandres erfaringer (Best practice)• Er det stemning for en stor felles konkurransefestival i seksjonene? Og i tilfelle hvor lang tid i forveien må vi starte planlegging av noe slikt? Seksjonene mente dette kunne være en god ide, men det vil kreve god og lang planleggingstid (minimum 1,5 år pga terminlister nasjonalt/internasjonalt), da dette vil kunne bli et stort arrangement/ konkurranse/festival og man må vurdere aldersgrupper og nivå. | Alle |

| | | |
|------------------|---|--------------|
| | <p>Livslang idrett: Økonomi, helse (inkl. psykisk helse)</p> <ul style="list-style-type: none">• Hva gjør klubbene der ute med dette? Eller er dette et HS ansvar? Sportsdans, Swing, Salsa og Linedance har alle mange eldre medlemmer som er med på hyggedans og sosialt samvær. Gruppe formasjon er blitt populært i Freestyle/IDO seksjonen, der flere Team konkurrerer og har mamma/pappa treninger ukentlig.• Dans i skolen – Kort orientering om hvordan svømmeforbundet har gått fram. Er dette en type prosjekt som ND bør se nærmere på? Positive tilbakemeldinger og ønsker om å kunne gjøre noe her. Administrasjonen ble bedt om å ta en uformell prat med Svømmeforbundet, hvis det er rom for det før det eventuelt settes av mer tid til dette i administrasjonen. Utfordring for Norges Danseforbund er at vi ikke er som Svømmeforbundet, som har fått til aktiviteter inn mot skolene, da vi har mange forskjellige danse stiler og at man geografisk og på klubbnivå har stor variasjon i hva vi som enhet kan levere til de enkelte skoler på dagtid. Hvis man setter i gang med slikt arbeid må man vurdere om administrasjonen/klubbene har tid og ressurser til dette. Hvem skal holde tak i dette. Saken tas med til diskusjon i seksjonene for videre oppfølging på et eventuelt senere tidspunkt. <p>Strategimål 2: Enklere organisasjon</p> <ul style="list-style-type: none">- Tydelige roller Ble ikke diskutert i møtet. (Se for øvrig referat fra Workshop) | |
| <p>59/ 22-24</p> | <p>Eventuelt</p> <p>Nytt medlem i Sportsdans seksjonen Sportsdans har mottatt oppsigelse fra styremedlem Ane Omdal Aune og pga arbeidsmengden trenger de en representant til for å ha et komplett styre. Forslag Frøydis Vrangnes ble enstemmig vedtatt som nytt varamedlem.</p> <p>Representasjon til WDSF AGM møte 11.juni Da tiltenkte representanter ikke kan reise, ble Janne Krågå foreslått dersom det tillates at en fra administrasjonen og Arve Tonning dersom det må være en tillitsvalgt. Administrasjonen avklarer regelverket rundt dette for de utpekte personene, slik at vår påmelding kan skje innen den tidsfrist som er satt.</p> | <p>Trine</p> |